



Testimonial 推荐信

February 19th 2009

Beijing Da Xin Shi Decoration Engineering Co.,Ltd

4/F, Tower C, Building No.5,Hou Xian Dai Cheng
No.16 Baizwan Road, Chaoyang District, Beijing PRC 100022

To whom it may concern,

Beijing Da Xin Shi Decoration Engineering Company Limited was contracted to us for the main construction and site management of our Beijing office project which located at 301-3 TAI DA Square ,Guanghua Road ,Chao Yang District, Beijing over the period October 15 to December 19 2008. Here express our appreciation and thanks to their hardworking and strict project management, it was completed within such tight schedule and on budget.

Throughout the project we were impressed by their professionalism, quick & flexible response to changes and requirements, handling of some hard situations with building management and Fire Service Bureau, etc.

The quality of workmanship on site and of their manufacturing fabrication work was also more than satisfaction. Once again, commendation for response to changes and rectification are hereby conveyed. We enjoyed working with such a good team and will included DXS on the tender list of our future projects.

Yours faithfully,

BBDO China Co., Limited

杨屹

Office Manager

敬启者,

北京大信施装饰工程有限公司承接了我司位于北京朝阳区光华路光华路泰达广场1号楼3层301装修总包工作,此工程于2008年10月15日至2008年12月19日顺利完工。因为他们的勤奋工作和严格的项目管理,此工程得以在如此紧张的工期和规定的预算范围内完成。

整个施工过程中,他们的专业化、对变更及客户要求的迅速反应、处理与大厦及消防局问题的能力给我们留下了深刻的印象。

现场及厂外加工厂的施工质量均令人满意。再次感谢对所有变更及调整要求的及时回应。我们很高兴能与这样的一支团队合作,并将非常乐意在未来的项目中再次考虑与DXS合作。

此致

敬礼

BBDO (天联) 广告有限公司

办公室主管

杨屹

2009年2月19日

